
Generalforsamling 29/5/2025 

1. Valg af dirigent  
Simon vælges som dirigent til årets generalforsamling. 
 
2. Beretning fra:  

a) Bestyrelsen 
b) Udvalg  
 

3. Regnskab  
Det beskrives hvordan klubben i år har et lille overskud på omkring 14.000 kroner. 
Det nævnes at overskuddet primært skyldes afholdelse af world firefighter games. 
Der stilles spørgsmål til regnskabets størrelse, hvilket kan forklares på mangel af 
behov for fondssøgning.  
 
4. Indkomne forslag  
Der er ikke blevet modtaget nye indkomne forslag.  
 
5. Valg af:  

o Bestyrelsesmedlemmer (Følgende er på valg: Esben Rask Bach, Aske 
Randa, Carsten Thomsen). Esben genopstiller ikke til bestyrelsen 
 
Carsten og Esben fratræder bestyrelsen. Bestyrelsen foreslår, at Lars 
og Jesper overtager posterne. Dette er blevet vedtaget. 
  

o Bestyrelsessuppleanter  
Carsten og Sarah melder sig som bestyrelsessuppleanter. Dette er blevet 
vedtaget.  
 
o Udvalg  
Det forklares hvordan bestyrelsen ønsker at opsætte udvalg baseret på klubbens 
årshjul. Der er blevet udviklet et udvalgskommissorium som uddeles til alle 
tilstedeværende. De forskellige udvalg beskrives som følgende:  
- Økonomi og Sponsorudvalg 
- Seniorudvalg 
-  Ungdomsudvalg 
-  Stævne og træningslejr udvalg 
- Kommunikationsudvalg 
- Materialeudvalg 
- Frivilligudvalg 
- Klublokaleudvalg 
- Indkøbsudvalg 
- Moderniseringsudvalg  
 
Det beskrives, hvordan alle skal være velkommen til at melde sig til et eller flere 



udvalg. Derudover er alle velkommen til at komme med tilføjelser, hvis der er 
forslag til nye udvalg.  
Der stilles spørgsmål til, hvordan nye medlemmer kan optages til et udvalg. Der 
forklares, at alle, der ønsker at melde sig til et udvalg, er velkommen til at deltage 
i de forskellige udvalg omgående.  
Flere af de deltagende medlemmer giver udtryk for, at de kan se sig blive en del 
af et udvalg. Udvalgene bliver gennemgået efter generalforsamlingen, hvor 
deltagerne har mulighed for at se dem og melde sig til udvalgene.  
 
o Revisorer  
Peter og Steen melder sig igen som revisorer. Dette er vedtaget.  
 
o Revisorsuppleant  
Ingen melder sig som revisorsuppleant.  
 

6. Eventuelt  
Der bliver nævnt en undren over manglen på forældre til generalforsamlingen. Det 
beskrives, at forældrene er blevet informeret angående afholdelse af generalforsamlingen. 
Det vurderes dog, at der godt kunne gøres mere for at få forældrene involveret. Det vurderes 
samtidig, at de nye udvalg muligvis kan skabe en bedre opbakning fra forældrene på 
frivilligområdet.  
 
Dirigenten takker for god ro og orden og ophæver dermed mødet.  


